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Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dzień dobry, witam Państwa bardzo serdecznie na 28 sesji Rady Miejskiej w Chojnie w dniu 
dzisiejszym. Witam serdecznie panią burmistrz Barbarę Rawecką, witam zastępcę burmistrza, witam 
panią skarbnik, witam panią naczelnik oraz szanowną Radę. Dzisiejsza sesja została zwołana 
na wniosek pani burmistrz. W pierwszym punkcie mamy stwierdzenie quorum. W związku 
z powyższym bardzo proszę o potwierdzenie swojej obecności. Chwilę przerwy na usunięcie usterek 
technicznych. Dziękuję. Na podstawie listy obecności stwierdzam, iż obecnych mamy 10 radnych. 
W związku z tym możemy podejmować prawomocne uchwały. Przechodzimy do punktu drugiego, 
przedstawienie porządku obrad. Czy są jakieś wnioski? Proszę bardzo, pani burmistrz, oddaję głos.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Uprzejmie proszę jeszcze o wprowadzenie jednego punktu 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok. To są niewielkie zmiany, aczkolwiek 
one decydują o czasie rozstrzygnięcia naszych spraw. Pani skarbnik później Państwu je przedstawi. 
Nie jest to zbyt duża kwota, ale jednocześnie uniemożliwiająca nam rozstrzygnięcie chociażby 
postępowania zamówień publicznych. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są jeszcze jakieś wnioski, co do porządku obrad? Nie widzę, w związku z tym 
przegłosujemy wniosek pani burmistrz. Kto z państwa jest za przyjęciem, proszę o głosowanie. 
Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania, stwierdzam, iż porządek obrad został zmieniony. 
Został wprowadzony punkt dotyczący zmian w budżecie. Będzie on wprowadzony w punkcie 
czwartym. Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 3: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego nr P-1. 4131.3 14. 
2020. AA z dnia 21 grudnia 2020 roku, druk nr 1/XXVIII/2020. Panią naczelnik proszę o omówienie 
projektu.  
Podinspektor Wydziału Inwestycji, Remontów i Zarządzania Drogami Magdalena Rusek 
Podinspektor. Szanowni Państwo, w dniu 29 października 2020 roku Rada Miejska w Chojnie podjęła 
uchwałę dotyczącą przyjęcia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 
Narciarskiej w Chojnie. Wojewoda Zachodniopomorski rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 21 grudnia 
stwierdził nieważność tej uchwały, wskazując, że przepisy miejscowego planu zagospodarowania 
naruszają w sposób istotny artykuł 15 ustęp 2 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. Zgodnie z tym artykułem w planie miejscowym określa się obowiązkowo między 
innymi minimalną liczbę miejsc do parkowania, w tym miejsca przeznaczone na parkowanie pojazdów 
zaopatrzonych w kartę parkingową. Rejon ulicy Narciarskiej to teren intensywnie zagospodarowany, 
tworzący głównie osiedle mieszkalnictwa wielorodzinnego. Część terenów elementarnych, które 
wskazał Wojewoda, znajduje się w strefie ochrony konserwatorskiej istniejącego układu 
przestrzennego osiedla mieszkaniowego. Ponadto, na przedmiotowym terenie obowiązuje strefa 
zamieszkania, w ramach której liczba miejsc przeznaczonych na parkowanie pojazdów zaopatrzonych 
w kartę jest regulowana przez zapisy ustawy o drogach publicznych. Uchwała Rady Miejskiej z dnia 
29 października 2020 roku w żaden sposób nie pomija kwestii dotyczących miejsc parkingowych 
przeznaczonych dla osób niepełnosprawnych. Na każdym z terenów wskazanych przez Wojewodę 
są one przewidziane, a także dodatkowo zabezpieczone na terenach przeznaczonych stricte 
na parkingi lub zagospodarowanych, jako miejsca parkingowe istniejące na terenie publicznej drogi 
gminnej. Ponadto biorąc pod uwagę orzecznictwo sądowe, które obszernie omówiono w uzasadnieniu 
do projektu uchwały należy uznać, że zapisy określone w uchwale Rady Miejskiej w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i odnoszące się do kwestii miejsc 
parkingowych dla pojazdów zaopatrzonych w kartę, są prawidłowe. Ze względu na słuszność 
przedstawionej argumentacji oraz biorąc pod uwagę orzecznictwo sądów należy stwierdzić, 
że rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego budzi wątpliwości i zasadne jest 
zatem skierowanie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Dziękuję.  



 
 
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania? Nie widzę pytań. Za chwilę przyjdziemy do głosowania. Poczekamy 
jeszcze chwileczkę, bo musimy wprowadzić ten punkt. Proszę bardzo. Dziękuję. Na podstawie wyników 
głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu, 4: 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok, druk numer 
2/XXVIII/ 2021. Panią skarbnik proszę o omówienie projektu uchwały.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, zaproponowane zmiany w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok dotyczą 
przemieszczeń w planie dochodów. Są to zwiększenia i zmniejszenia na kwotę 20000 zł. Po stronie 
wydatków zwiększenia i zmniejszenia na kwotę 3000 zł. Zaproponowane zmiany w zakresie dochodów 
dotyczą zmniejszenia planu dochodów z tytułu opłaty skarbowej. W obecnej sytuacji, w okresie 
pandemii, samorządy nie będą mogły pobierać tej opłaty. W to miejsce wprowadzamy rekompensatę 
utraconych dochodów w tej samej wysokości, czyli 20 000 zł, zgodnie z przepisami prawa w tym 
zakresie. Po stronie wydatków zmniejszamy wydatki statutowe na straże pożarne, to jest 3000 zł, 
celem zabezpieczenia środków w zadaniu: "Ochrona przeciwpożarowa i zapobieganie katastrofom". 
W ramach tego zadania w tym roku zostanie zakupiona łódź i sprzęt hydrauliczny. Już jesteśmy 
po postępowaniu przetargowym i tutaj najkorzystniejsza oferta przekraczała kwotę zaplanowaną 
w budżecie. Przypomnę, że jest to 2 40000 zł. Wobec powyższego, aby móc rozstrzygnąć przetarg 
należy zwiększyć budżet o 3000 zł. W zakresie załącznika 10 do uchwały budżetowej podjętej 
30 grudnia 2020 r. wkradł nam się błąd pisarski związany z wydatkami z tytułu środków przyznanych 
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Tutaj największa kwota to 8 i pół miliona złotych. 
Oczywiście dotyczy jednostki oświatowej, czyli Szkoły Podstawowej Nr 1 imienia Janusza Korczaka. 
Za ten błąd przepraszam. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są jakieś pytania do pani skarbnik? Nie widzę, w związku z tym przejdziemy 
do głosowania. Proszę o uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników 
głosowania stwierdzam, iż projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Proszę Państwa, czy ktoś ma 
jakieś pytania, wolne wnioski? Nie ma, w związku z wyczerpaniem się porządku obrad w dniu 
dzisiejszym zamykam obrady sesji Rady i życzę Państwu miłego popołudnia. nie ma w związku 
z wyczerpaniem się porządku obrad w dniu dzisiejszym zamykam obrady sesji rady i życzę Państwu 
miłego popołudnia. 


